
RADNY RADY MIASTA LUBLIN 

Stanisław Kieroński 

Lublin, l 6 listopada 2020r. 

Pan 
dr Krzysztof Żuk 
Prezydent 
Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublin 

Interpelacja 

dot.: budowy wiaty przystankowej na przystanku 4143 - Osmolicka 03 przy ul. 
Żeglarskiej. 

Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o rozważenie możliwości budowy wiaty 
przystankowej na przystanku 4143. Argumenty przedstawione przez Panią ------ 
-------- przedstawione w załączonym piśmie, przemawiają za pilnym udzieleniem 
pomocy mieszkańcom Lublina, korzystającym z usług komunikacji miejskiej. 

Bardzo proszę Pana Prezydenta o poinformowanie mnie o stanowisku zajętym 
w powyższej sprawie. 



------ --------
Członek ROD „Dąbrowa" 

w Lublinie ul. Osmoli eka 4 

Lublin, dnia 07 października 2020 r. 

Pan Stanisław Kieroński 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Lublin 

Prośba 

Dot. : utworzenia bezpiecznego przejścia dla pieszych przez ul. Osmolicką na wysokości 

ROD „Dąbrowa" 

Mając na uwadze powagę istniejącej sytuacji zwracam się do Pana z prośbą o podjęcie 

niezbędnych kroków mających na celu, wykonanie bezpiecznego przejścia dla pieszych przez 

ul. Osmolicką, na odcinku od skrzyżowania ulic: Żeglarskiej, Zemborzyckiej i Osmolickiej do 

wejścia na teren Ogrodu „Dąbrowa". 

W miejscu tym przez ulicę Osmolicką przechodzą działkowcy, z dziećmi, z wózkami, starsi, 

niektórzy z ograniczoną sprawnością ruchową. Częstotliwość ruchu samochodowego na tej 

trasie z Lublina w kierunku Bychawy i odwrotnie, na przestrzeni ostatnich lat uległa 

zdecydowanej progresji. Jeżdżą nie tylko samochody osobowe, ale bardzo często: duże, 

dostawcze, transportowe, ciężkie. Długo trzeba stać na poboczu aby „udało się przemknąć" 

na drugą stronę ulicy, czy to w kierunku Ogrodu, czy w kierunku przystanku komunikacji 

miejskiej na ul. Żeglarskiej. 

Dodatkowo skrzyżowanie tych ulic ułożone jest na łuku, co jeszcze bardziej pogarsza 

widoczność, stawiając w trudnej sytuacji manewrowej pieszych. Kierowcy nie respektują 

znaków drogowych, prędkości, a wręcz ponosi ich brawura. Często dochodzi tu do groźnych 

kolizji samochodowych. Tylko w tym roku było ich kilka, w tym aż trzy spowodowały zabicie 

jelonków (tyle widziałam). Strach pomyśleć, że może dojść do gorszej tragedii. 

Na każdym, corocznym, Walnym Zgromadzeniu Członków ROD „Dąbrowa" problem ten jest 

zgłaszany, dlatego w imieniu własnym, działkowców i członków Zarządu ROD „Dąbrowa" 

proszę o stosowną interwencję w przedmiotowej, bardzo istotnej i ważnej sprawie. 
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